
Z A P I S I I K
sa 48.sjeđnice Jkupštine opštine Banja Luka održane 24.10.1966 
godine

Sjednica je počela u 8.3o sati.
Sjednici preds.jedava predsjednik Skup tine opstine 

Milorad Lopovic.
Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Stoja Djuričić.
Sjednici prisustvuje 73 odbornika a odsutno’ je 27.
Odsustvo su pravdali odbornici: Oazić Joško, Iladžimuja- 

gić Isinet, Knežević /lado, Majstorović Ante, Ma.ar Žiža,?irolić 
Duš^nka, Ruždijić Teufik i Sarćević Omer, Ibrahimbegović Dževad,
x;ela Ilira.^^^tvo nisu pravdali odbornici: Bij'elić Pavo, Ivanić 
Jovo, Lićina Radmila, Obralić Esad, Pišteljić Dušan, Antić Mirko, 
Basarić B ranko, Brkljač Rade, Duvnjak Stojan, Džombić Ililora , 
Jović Vladimir, Kecman Milan, Kogej Boris, Kovaćević Rade, Ma :1aj• 
lić Ibro, Odić Mira, Puljić Drago, Stojnić Milutić i Trk lja 
Mitar.

Pošto je konstatovano da postoji kvorum predsjeda- 
vajući je pređložio slijedeći

D N E V Ћ I R E D

-

--- ^l. Odgovori na odbornićka pitanja,
-—  'J 2. Prijedlog Odluke 0 najvišim iznosima stana . ine i 

najnižim iznosima zakupnine za poslovne prostorije,
3. Prijedlog Odluke 0 rokovima zamjene i popravke ure- 

djaja i elemenata stana i zgrade,
4. Prijedlog Odluke 0 dopuni Odluke 0 opštinskom po- 

rezu na promet,
5. Prijedlog Rješenja 0 zaduženju opštine Banja Luka

a) na iznos od 49.000,00 dinara,
b) na iznos od 126.400,00 di.iara,

6. Prijedlog Rješenja 0 prenosu prava i obaveza po kre- 
ditima za kupovinu stanova sa opštine ^anja Lukana:

a) KDI »Vrbas”,
b) Uciteljsku školu,
c) Tviornicu kožne galanterije пJadranka11,
d) Dječju bolnicu.

7. Prijeđlog Rješenja:
a) o razrješenju dosadašnjih članova komisija za

rad 0 vrijem,
b) 0 irnenovanju komisija za radno vrijeme,

8. Prijedlog Rješenja 0 os-ivanju Radio-stanice Banja
Luka,

9. Prijeđlog zaključaka o pregledu statuta:
a) Zdravstvene stanice željezničara,
b) Dječjeg vrtića i jaslica '“v sim Hađžić*



ј

^fldV^Prijedlog Zaključka o zahtjevima za đozvolu 
sjece огалк/ih stabala.

—=  f 1 ]Л Prijedlog Rješenja i zaključaka iz imovinsko- 
pravne obWdmi:

a) o dava ju na korišćenje žumsko/? zemlji::ta 
ŠEP "Banja Lukaft,

b) o davanja na korišienje banja u G.Se.-eru Banj- 
sko ugostiteljskom preduzeću "Gornji Šeher”,

c) o davanju na korišć-^nje poslovnih zgrada grgo- 
vinskom pređuze/u nVoćarn,

d) o izmjeni Rješenja SO Banja Luka bro;j: 04/5-NK- 
545 od 28.9*1964 godine o davanju na koriš enje zemljišta KP 
,?Voiovod i kanalizacija",

e) o oglašavanju ništavim Rješenja SO Banja Luka 
broj: 04/5~KZ-421 od 28.9*1964* odine o davanju na koriš 'enje 
zemljišta Zanatskom preduzeću T1 -ol jopromet” ,

f) o oglašavanju ništavim stava 4. i 5 • Rješenja 
80 Banja Luka broj 04/ЖТ-631 od 14*11*1963* ;odine o odredjiva- 
nju prava služnosti na nekretninama u uliči Marije Bursač,

g) o^izmjeni Rješenja N00 Banja^Luka broj: 04/5~ 
ITZ-391 od 10.12.1962. godine o davanju'na korišćenje poljoprivred- 
nog zemljišta ZZ Banja Luka,

^h) 0 odbijanju zahtjeva OŠ rTUirko VišnjećTt za da- 
vanje na kor'išćenje zgrade škole,

i) o odhijanju zahtjeva Inđustrije gradjevinskog 
materijala t!Budućnost,T za davanje na koriš enje poljoprivrednog 
z eml3 iš tauZ aluž an ima,

3) o davnju па korišćenje gradjevinsaog zemljišta
Plat n Veljku,

k) 0 izmjeni Rješenja N00 Вмја Luka broj ITS-315 
od 6.6.1960 godi.e 0 dodjeli graijevinskog zemljišta Stanbenoj 
zajednici

l) 0 dodjeli gradjevi -skog zemljišta Stanbenom 
preduzeću Banja Luka.

NAKKAiMI BNAVRT RBD
12. Prije^log Rješenja o razrjenenju dosadašnjeg i 

imenovanju novog predstavnika SO u Savjet OŠ T,M. Stojaaović”,
13*

i imenovanju ncv 
bukom,

14.inenovanju п§дј.ћ

imenovanju novih 
t?Petar KočićT1,16.
imenov nju novih 
školskog centra,

Prijedlo Rješenja o razrješenju dot/d šnjih 
ih predstavnika u Savjet Škole sa praktićnom 0-
Prij^dlog Rješenja 0 r azrješenju dos .'dašnjih i 
predstavnika 30 u Savjet 08 T,Braća Pavlić”,
Prijedlog Rješenja o razrješenju dosađašnjih i 
predst vnika SO u Savjet Narodne biblioteke
prijedlog Rješenja 0 razrješenju dosalašnjih i 
preds&vnika u Savjet Trgovinsko-ugostiteljskog
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17* Prijedlog Rješen,|q o razrješenju dosadašnjih i 
imenpvanju novih preestavnika SO u Savjet bolnice za коГ.па i 
mikoticna obolenja,

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju pređstavnika u 
organ upravljanja radio-staniee Banja Luka r

V  ^  ±9 , Prijedlog Zaključka o davanju š glasnosti na 
st^tu^V^rogasnog fonda opštine Banja Luka,

Zaključka o davanju s glasno . i na ci- 
jene udluga Uprave groblja Banja Luka,

21. Prije'log Zaključka o izboru jeđnog sudije Opštin- 
skog suda u Banja Luci,

22» Erijedlog Rješenja o raspisivanju izbora za orga- 
ne upr .vljanja u Iueđicinskom centru Banja Luka,

“  23* Prijedlog Zaključka o određjivanju predstavnika 
SO za sastanak Stalne konferencije gracb va u Ilostaru od 9-11. 
11.1966.godine

-)

T̂Takon predloženog i usvojenog dnevnog reda odbornik 
Vulič Boško pređlaže da u dnevni red udje plan izvršenja mjes- 
nog samodoprinosa koje je bilo skinuto sad nevnog reda prošle 
sjednice.

Odbornik Anušić Joso predlaze da se dnevni red dopuni 
u vezi sa rješenjem pitanja do -radnje škole u Stranjanina.

Podpredsjednik Vukič Ante izvještava da stanje ove ško- 
le je poznato a riješiti se može tek sa rebalansom buažeta pa 
sad nema svrhe da se stavlja na diskusiju.

Odbornik Plavčić Milorad stavljaprimjedbu u vezi izvrše-
nja sarno. oprinosa i smatra da se on ne može mijenjati ni u kom 
pitanju nego da se izvršavaju sredstva onako kako su gl sila u 
referendumu.

Odbornik Seksan Slavko iznosi da postoji odluka o prio- 
ritetima po samodoprinosu.

Podpredsjednik Vukić Ante objašnjava da korekiu u oko 
izvršenja samodopr: nosa nema pruvo niko da vrši.

Odbornik Božić Vlado potvrdjuje mišljenja prethodnika 
te ni u ko . slučaju ne može biti nekih promjena koja nisu zacrta 
ne referendumom.

Odbornik Pirolić Meho pita šta je sa za tjevom GO 
"Krajina” za utvrdjivanje opšte interesa na zemljištu u Kar nov- 
cu i predlaže da se i to pitanje st vi na dnevui red.

Skenderija Veljko, načelnik Sekre irijata za finansije 
daje odgovor na prethodno pitinje i saopštavamda je zaitjev 
GP T,Krajinen iznošen na savjet ali nije oglo da se riješi iz raz- 
loga što najprije treba utvrditi opšti interes pa onđu proves i 
nagodbu«

Podpredsjednik Vukić Ante sma ra i predlaže da po zah- 
tjevu nKr jinen treba provesti sav prethodni postupak pa onda 
iznijeti na sjednicu.

Odbornil: Javor Tomislav upozorava da se radi^o hitnom 
pitanju jer se stscaraju privatni maj ani za vadjenje šljunka i 
ovdje je jasno da se radi o opštem interesu.



Ро i-tačk-i drm nn^ reda diskutovali su odboraici 
Plavčić ТЛ.Т05:.vipTDzubo Refik, IleSinov-ić Tasim, ;larkić Ante,
Krutjak Josip, Seksan S avko, Ilacanpvić omilja, Krjkut Djuradj, 
Dilić Ilija, Solaja Jefto, Verem Alimet i drugi, te većina кн 
nisu zadovoljni sa odgovorima na postavljana pitanja kao ni sa 
formulacijom pitanja pa u tom s iislu daju prijeđlog da se obez- 
bjede sav^emenija sredstva za vodjenje zapisnika i da ođborni- 
ci svoja pitanja dostavgaju pismeno.

Odbornik Džankić Pikret preilaže da se pripremi pri- 
jedlog odluke o javnom redu i minu te je prijedlog istog jeđno- 
glasno usvojen.

Odbornik Lacanović Smilja traži da Sav'jet za komu- 
nalne poslove razmotri pitanje Oiglane (naselja) i da зе ona 
pozove na savjet. Takodje prigovara da je stanbeni problem 
Duraković Mustafe, tržišnog inspektora, rjезеп tako, da mu je 
dat stan jedne žene koja je dobila stan za socijalno ugroene, 
smtra da je to neđopustivo.

Predsjeđnik Ivlilorad Popović preulaže da se taj з1ибај 
ispita, jer možda je opravdan a možda nije .

Prije prelaska na drugu taćku dnevnog ređ Džubo Re- 
fik stavlja primjedfou da materijale nemaju ođbornici koji nisu 
prisustvovali sjeđnici na kojoj su podjeljeni.

Po_ 2#taćki dnevnog reda Dautćehajić.Hasan daje obraz- 
lolenje odluke.

Odbornik Verem flhmet postavlja pit nje da li je u duiu 
zakona da зе izvrši nova valorizacija stanova pa onda da se pre- 
dje na povećanje stanarine? Stavlja primjedbu u vezi donošenja 
odluke za povećanje stanarine a u smislu ćlana 275*Stat ita 30 
Banja Luka i smatra da sve obaveze koje se stvaraju gradjanima 
prethodno treba da se iznesu na javnu diskusiju pred zborove ir -
ба- /рPredsjednik I.ilorad ̂ poApović smatra d ; пегда imetnje
da se po odluci raspr vlja jer отс obeveze nisu po aktu opštine 
ne ;o po zakonu koji je veća instanca.

Odbornik Seksan Slavko predlaže da bez iznošenja na 
javnu diskusiju gradjana mogla bi se izvršiti korektura dosa- 
dašnjeg boda i podiŽi na cijenu od 70 dinara, a ako bi išli na 
cijenu od 80 dinara bođ, u tom smislu je mišljenja da bi trebalo 
ići prethodno na zborove biraća.

Odbornik Božić Vlado smatra da ovakve vrste obaveze^ 
gradjana pret odno trebaju ići na zlDrove biraća jer ne bi mogli 
po pitanju stanarine uporedjujemo s prosjekom stanarinom u 
evropskih razvijenih zemalja, jer u evropskom ргозјеки nisu naše 
plate.

Odbornik Begović Sulejmaii takodjer predlate da se sâ  
ovom ođlukom prethodno izadje pred zborove bir ća i post vlja pi- 
tanje koliki je procenat korisnika stanov u društvenOj svojini 
i onih u društvenoj svojini.

Odbornik Džubo Refik smatra da naša komuna po pitanju 
stanarine po ovoj ocluci ide dva put više na poskupljenje nego 
što je to slućaj kod drugih komuna. Predlaže da se do konca godina 
prvo izvr i revalorizacija pa tek onda ići na poveć n,;3 osnovice.



Odbornik Tešanović Ljubo smatra da bi se trebalo vidjeti 
na koje zborove biraća iznositi ovu o luku obzirom na to d<; se ra- 
di o stanovima društvenog sektora. Zatim predlaže da se po pitanju 
procjene vrijednosti stana ne inože jednako ćijeniti stanovi iste 
k tegodije na periferiji grada i u centru. ,-išljenja je da bi kon- 
sultovanje po pitanjima ove odluke bilo najbolje provesti putem

Odbornik Mešinović Tasim daje objatšanje donošenja ove 
odluke i iznosi da je stanbena reforma jako brzo done ena u cijeoj 
zemlji pa su mnoge stvari ostale ne rasčišćene odnosno iz objektiv- 
nih razlog.i nisu se mogle doreći. Zakon nalaže knjiženje novog stan- 
benog fonda. Težimo екопо;:шкој stanrini a ne :nožemo da je realizu- 
jerno. Uzrok ovome je i jeftina gradnja# Gtanbeha privreda Запја 
Luke ovom reforaiom ne đobija mnogo. D nove ;odine ior: de izv.ši i 
skalapanje u ;ovora sa svim nosiocina sta i rskog pr iv , a ako se to 
ne ućini doći će do materijalnih posledica. Dovedeni smo u situaciju 
da u ovakvom društvenom razvoju odredjujemo nekoj robi cijenu za 
1970 ođinu, jer se smataa da do tog vremena neće bi’i nikakvih po- 
već-anja. Cijena stana je por sla, a poznato je da su gradjevinari naj- 
.ošije plRĆeni, te je požnato i io da je st nbena privreda Banja 
Luke ш. vrlo telkom položaju. Skupština opštine smatra d- su svi proble 
mi u Stanbenom pređuzeću. Ne insistira Stanbeno preduzeće na poveća- 
nje stanarina nego je dužno da o tome obevjesti Skupštinu opš inu 
da će biti umanjena sredstva za prostu i proširenu reprodukciju.
Smatra da je dovoljno bilo diskusije u vezi sa odlukom kao i to da 
nije o ština obavezna da je iznosi na zbor birača.

Odbornik Huhurdarevič Avdo smatra da bi odbornici po ovom 
pitanju trebali biti šire Informisani. Postavlja pit nje šta će biti 
за r dnim čmvjeko koji ima niski LD a reba da plati stanarinu oko 
15«ooo, te i on predlaže da bi g djani trebali biti informisani 
u vezi sa ovom ođlukom.

Predsjednik Milorad Popović saopštava da se materijal kod 
odbornika nalazi skoro ok mjesec dana te ukoliko su smatrali d: je 
’rebalo odluku iznijeti na јавпи diskusiju za to su imali dovoljno 
vremena.

Odbornik Medojević Marko smatra da treba po ovom pitanju da 
se konsultuje sa gradjanima jer bi bilo štetno donijeti ovakvu ođlu- 
ku pa bilo radi čega se uvodi obaveza ona je za gradjane mate ijalna 
o aveza. Ovdje se га i o osposobljavanju Stanbenog prj luzeća la bade 
investitor. Postavlja se pitanje da li je nama nušno da bude osposob- 
Ijeno da bude osposoboljen za nosioca investicione gradnje. Kad smo 
formirali Stanbeno oreduzeće išo se za im da se održava postojeći 
stanbeni fonđt i liono je protiv donošenja ove odluke.

Odbornik Seksan Slavko smatra a donošenjem ove ođluke 
ublažiće se veća sada ijedovoljna sredstva za amortizaciju zgrada u 
vijeku od loo godiiia. Bićemo dovedeni u situaciju da poslije 7o. 
godine bude izvršen veliki skok u cijeaama stanarine. Predlaže da 
visina cijene boda bude 70 dinara do 1970 godine, a kamije će se 
vidjeti k;. o će se učiniti.

Odbornik Verem Ahmet zahtjeva pravno mišljenje člana 
275. Statuta opštine i 'smatra d je ovo materijalni izdatak za radne 
ljude i da je шшхшј za ovo zainteresirana cijela zajednica.

Odbornik Božić Vlado predlaže da se ova ođluka skine za sada 
s dnevnog reda Jer pogadja standard gradjana te pošto je to od jugo3lo



venskog znacaja da se saceka i da se vidi kako će to praksa poka- 
zatm i kod drugih komuna.
Odbornik k-andić takodjer predlaže da se za'sada rješenje ovog 
pitanja odloži dok se ne vidi kakva će se riješiti kod većih 
foruma.
Odbornik Anušić Joso smatra da bi se o ovom moglo razmi3liti ako 
imamo u vidi šta se rješava povećanjem stanarine jer postoje 
goruća pitanja ljudi bez stanova.
Odbornik Llarkić Ante smatra da bi s ov-im pitanjem trebalo ići na 
zborove biraća jer iz diskusije ostalih se vidi da nas je veći- 
na za to#
Odbornik Petković Bojan smatra da ova odluka ne bi morala ići na 
široke zborove biraća,jer je svega бооо nosilaca stanarskog prava.] 
Mozda bi trebalo preispitati šta se dobija ako se izvrši povećanje 
boda na 7o dinara koje je nekada i bilo prelloženo #a je izvršeno 
smanjenje na 63•
Ođbornik mešinović Tasim iznosi da ako bi se usvoio bod 70 dinara 
odda bi gubitak bio samo za stare stanove a za nove ne bi#
Odbornik Babić Žika, smatra da ovaa odluka je od dvostrukog intere* 
sa za gradjane jer kroz povećanu stanatinu došli bi đo^stana i 
oni koji nemaju stanove.Ako bi se išlo na zborove biraca oridabi 
trebalo ići na kvalitetne skupove gde bi bili zainteresovani gra- 
djani.Postavlja se pitanje koji dio ove odluke je po zakonu a koji 
po pravu Opštine.Kad se povecavaju stanarine ne zna se koliki broj 
gradjana bi vereovatno povećanjem kirije išlo u jeftiniji stan pa 
bi možda došlo đo masovnog'preseljavanja.•Smatra da po ovom pita- 
nju bi trebalo još analiza,dopunskih računa i razjašnjenja.
Predsjenik Milo&ad Popović predla^e da bi ipak trebalo da'se ide 
na zborove birača i da se za sada odloži donošenje odluke, s tim 
da dokumentaci ja bude šira i razrad jeni ja .Stambena poliiika treba c 
da ide tim pravcem đa se obezbijede sadašnji stambeni fond i pros- 
ta reprodukcija, a da tendencija bude za propirenom reprodukciom. 
Trebalo bi vidjeti kakve su materijalne posledice ako bi ostali na 
sadašnje kirije a šta dob.ijamo ako idemo gore sa kirijama, pa bi 
to trebali cijeniti.Smatra, da po standard ljudi ne bi bilo loše 
da se napravi korekcija za stare stanove L0% a za nove stanove da 
se ide na bod u vrijednosti od 80 dinara.Još uvijek zaostajemo za 
opštim nornama da 1/4 zarade dajemo za kiriju.Predlaže da se 
ova odluka skine s dnevnog reda i da se pribavi mišljenje gradja- 
na, samo se postavlja pitanje kakvom formom pribaviti mišljenje 
gradjana ili na kućne savjete ili na zborove birača, jer ako bi 
išli na šire zajeđnice zadovoljili bi samo formalnu demokratiju. 
Preporučuje da se više ide na političku stranu a manje na fnrgual 
tehnička stanje.Predlaže Stambenom preduzeću i Zavodu za đruštve- 
ni razvoj da još jednom pripremi detaljno analizu ove odluke.
Odbornik Mešinović Тазшт predlaže da ostane stanarina kako jeste, e 
ubuduće da ide na ekonomske kirije.lTe vidi potrebe za novim materi- 
jalem izuzev ovog ši?o je pripremljen za prezentiranje gradjanima. 
Zahtijeva da se јогхрддх postave pitanja koja treba da se pripreme 
sem ovog već postojećeg materijala.Smatra da bi se promašio cilj 
postojanj|a stambenog preduzeća ako se ne bi išlo na proširenu 
reprodukćiju.
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Odbornik Božic Vlado, predlaae da se formira komisija koja бе 
sve ovo proučiti pa за tim materijalima na sjednicu.
ITakon diskusije po prvoj tački dnevnog reda ođluceno je da se 
formira komisija i to 57 odbornika je glasalo za formiranje komi 
sije, 9. protiv, a 7-se uzdržalo od glasanja.
U komisiju su predloženi- Plavčić Milorad za predsjednika, a za 
clanove Seksan 3lavko, eđojevic ITarkofBožic Vlado i ešinović 
Tasim. r
Pnd drndfop tačkd^dnevnog reda izvjestilac je Dautcehajić Ilasan*
Odbornik .Seksan Slavko, smatra da bi se i po ovoj odluci trebalo 
konsultovati s gradaninB jer se i njom zahvataju sredsva od^zakup- 
nine.Ovom odlukom bi se isto trebalo pozabaviti da ne bi đošlo 
do preterano malih rokova niti do preterano velikih rokova za 
zamjenu dijelova stana kao i to treba predvidjeti da neki stanovi 
vlaže ili з.и podložni vlagi pa će u njima doći do ranije zamjene 
dijelova.
Odbornik Mešinović Tasim i.zvještava da prilikom pravljenja nacrta 
ove odluke išlo se za tim da se sagleda sva problematika te da se 
predlozi približe našim sredstvima i mogućnostima, te prealaže da 
se ovi pov'ećani rokovi za zamjenu dilova u stanu pri^vate.Iredlaže 
da зе prihvati odluka ovakva kakva je.
Odbornik Plavcić Milorad predlaže da se po pitanju fasade može 
praviti razlika na vijek zamjene obzirom na zonu gdje se zp^rada 
nal azi.
Odbornik Begović Sulejman predlaže da vijek bojenja stolarije bude 
1 0 godina a ne 5 kako je predloženo.
Odbornik Babić Žika postavlja pitanje, koliko sada ima stanara da 
bi tražili zamjenu dijelova stana i da li postoje prioriteti u 
tome.
Cdbornik ilešinović Tasim objašnjava da nema kuće u kojoj ne bi tre- 
balo nešto zamijeniii , ali se sve ne može sagledati u cjelini te 
bi trebalo izvršiti snimanje.
Odbornik ^abić Žika smatra da-treba praviti razliku izmed^u pojma 
održavanj’a elemenata stana i zamjena elemenata, te predlaže izmje- 
nu člana 3 odluke gdje treba napraviti prioritete.
..redsjednik Ililorad Popović ističe da su rokovi određjeni samim 
vijekom trajanj elemenata, te ovom odlukom se ne može pređvidjeti 
sve u detalje i treba zadovoljiti apsulutnu večinu.
Odbornik Babić žika smatra da ovom ođlukom odnosno po pvoj odluci 
veliki broj stanara če postaviti zahtjeve, te ako nemamo pokriće 
za to onda je bolje ne donositi ovu odluku..Treba izbaciti neke 
stavke iz odluke jer neke dijelove treba da plati stanar a neke 
stambendi preduzeće,

н

Ođbornik Medojević Marko predlaže da se unese ođredba u odluci da 
ako je neki elemenat u stanu u dobrom stanju i pored odredjenog 
vijeka trajanja đa ћ± se ne mora mijenjati.
Cdbornik Pirolić Mehoilmamo bezbroj zakona i odluka koje regulišu 
ova pitanja i ovom odlukom se ne donosi ništa novo.Ovo b.i treba-

*
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ч lo da rjesava stručna služba u preduzeću.Vršimo strašan pritisak 
na cijenu stana - na kirije.Kiri.ia ce porasti strahovito ako 
budu zahtjevi ovako naglo rasli.Smatra da ne treba oprilike napada 
ti cifre o vijeku trajanju predmeta u stanu.
ITakon dijskusije odluka je jednoglasno usvojena izuzev izmjene 
u članirf3 da vijek trajanja se podigne sa 5 na lo gođina.
Po ±гв četvrtoj tački dnevnog reda izvjestilac je Skenderina 
Veljko te obavještava odbornike da su materijal primili i da 
Savjet predlaže da se odluka usvoji kakva je pre ložena.
Odbornik Skenderija Stojanka:Bilo bi korisno da se odmah usaglase 
mižljenja i bez Ustavnog smda.U agostiteljstvu postoje mišljenja 
da se ne vodi dovoljno госвдБШ računa o ugostiteljstvu i da traže 
zaštitu Ustavnog suda.Traži da se ima više dogovora i sporazuma. 
Bitha su pitanja oet nerančiščenja jer je hotelkbex preduzeće 
u nepovoljnom položaju.Prilikom utvrdjivanja stopa išlo se po 
svaku cijenu na stopu od 5% što nije bilo potrebno.Ugostiteljsko 
preduzeće stavlja ozbiljne primjedbe zbog odnosa prema njima. 
Ukoliko se usvoji ova odluka otežaće se rad ugost.preduz. nBosna,f 
jer po ovoj odluci treba dati najmanje 15 do 17 miliona starih 
dinara.TIotelska preduzeća ne mo :u djer jati cijene za strane turis- 
te.Predlaže da se u članu 1 odluke da ostane stopa ista kao ranije 
za h.,fBosnun, a ne na nivou nKozaren i drugih ugostiteljskih orga- 
na i drugo, da se odluka primjenjuje od l.novembra 1966.godine a 
ne retroaktivno.
Predsjednik Hilorad Popović iznosi da se odluka usaglašava sa ргшрј 
sima i odlukom Ustavnog suda.
okenderija 7eljko,načel.skegetarijata za finansije saopštava^da 
se ne može shvatiti da se naplati porez na promet od potrošača a 
da se ne da onome kome pripada.Gvaj porez se plaća sada na osnovi- 
cu umanjenu za pore na promet.Tačmo je da su režijski troškovi ve- 
ći u hotelima nego u drugim ugostiteljskim preduzećima, ali se 
ne suiju stavljati različite stope.Ustav ovu ođluku nije donio 
samo za Banja Luku nego i za druge gradove.Ovo pita* je će se^i 
zakonom regulisati.Alkohol nije uracunat. u pansion pa ne utiče 
ova odluka na te cijene.
Odbornik Petković Bojanj povećanom stopom umanjujemo dohodak rad- 
nika u preduzeću - ugostiteljstvu.Veći je problem ušlova privredjiv 
vanja u ovoj grani.ITodrživo je to da se ovom odlukom povredjuju 
uslovi privi?edjivanja.Predlaže da se do 1 decembra pripreme izvješ- 
taji o uslovima privredjivanja u ovoj grani kako bi se za iduću 
godinu mogli odrediti instrumenti i tako da se pripremi prijed- 
log stopa za iduću godinu.A u vezi ovog konkretnog pitanja mišlje- 
nja je da ostanu diferencirane stope ili ona stopa po kojpj je 
30-e računala, a ne nikakvo povećanje.
Predsjednik Llilorad gopović objašnja da se sada vrši samo usagla- 
šavanje odluke a da za iduću godinu biće pripremljeno sve što 
treba u tom smilu.
ITakon diskusije odluka je jednoglasno usvojena, stim što u novembru 
mjesecu da se pripremi analiza o uslovima privredjivanja u ugosti- 
teljstvu.
Po petoj tački dnevnog reda izvjestilac ле Veljko ,ikenderi;)a,načel- nik Sekretarijata za rinansi^e.
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Prijedlog rješenja je jeđnoglasno usvojen, bez diskusije

Po sestoj tački dnevnog reda izvjestilac je Veljko Sekenderija
Prijedlog rješenja je jednoglasno usvojen bez diskusije,

Po sedmoj tacki dnevnog reda izvjestilac je iJkrem ^ehabović. 
Ibrijedlog rješenja je jednoglasno usvojen.

Го osmoj tački dnevnog reda referent je Giganović Ililan.
Cdbornik Ilešinović Tasim: zgrada gdje će biti smještena uprava
Radio stanice treba da udje u^sastav siambenog fonda i ona može 
upravi biti data samo na korištenje.
Odbornik Jtavor Tomislav predlaze da u uslovima koji se traže za 
direktora'^iadio stanice ne bude jednostranost samo lo godina 
novinarskog staža nego da se traži visoka stručna sprema 5 gođina 
novinarske prake^: i drugi politicki rad.
Predsjednik Milorad Popović, predlaže da se uslovi propišu samim 
raspisivanjem konkursa.
iiakon diskusije prijedlog rješenja je usvojen stim da dužina traja 
nja staža iznosi 5 godina.
Deseta tačka dnevnog reda skinuta je sa dnevnog reda ove sjeđnice 
da se iznese na sljedeću.
Po jedanaestoj tački dnevnog reda izvjestilac je Hasanbašić Nijaz, 
šef Uprave za izmovinsko-pravne poslove, te su prijedlozi rješenja 
jednoglasno usvojeni izuzev rješenja pod tačkoh h/ koje se za sada 
jkida з dnevnog reda dok se još detaljnije ne ispitaju okolnosti.
Tačke dnevnog reda 12,13#14j15»16>17,13,19 i 2o jednoglasno je 
usvojene kaćim i tacke 21 s tim što treba da se pripremi za sjedni: 
cu izradi informacija o materijalnim uvjetima suda.
22*. tačka dmevnog reda jednoglasno je usvojena.
Po 23* tački dnevnog reda prijedlog predstvanika za sastanak 
SKG u Ivlostaru od 9. do ll.il 1966. e dao je predsjeđnik ̂ Tilorac
Popović, te je predložio Marić Antu,I.'ešinović Tasima, Anušić 
Josipa i sebe.Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen s tim što se 
predsjednik Hilorad gopović ovlašćuje za potpisivavije akata u 
vezi sa sastankom SKG.
Sjednica je završila rad u 16 časova.


